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Zápis ze zasedání dne 12. prosince 2014 

 
Prezenční listina 
 
Přítomní členové AS UK 

ETF 
Doc. Mgr. Petr Sláma, Th.D. 
 

LF P 
Prof. MUDr. Luboš Holubec, Ph.D. 
MUDr. Mgr. Michaela Miklíková 
Ing. et Ing. Jiří Polívka 
 

HTF 
PaedDr. Nataša Mazáčová, Ph.D.  
Mgr. Martin Holý 
Mgr. Ladislava Říhová 
 

PF 
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc. 
Doc. JUDr. PhDr. Jan Wintr, Ph.D. 
Mgr. Vilém Anzenbacher 
 

1. LF  
Prof. MUDr. Stanislav Štípek, DrSc. 
MUDr. Jana Mašková 
MUDr. Miroslav Důra 
 

2. LF 
MUDr. Barbora Fišárková, Ph.D. 
Dana Humlová 
Adam Kalina 

3. LF 
Doc. MUDr. Robert Grill, Ph.D. 
MUDr. Martin Havrda  
MUDr. Josef Fontana 

LF HK 
Prof. MUDr. Zuzana Červinková, CSc.  
Prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. 
Josef Borovka 

FarmF 
Prof. PharmDr. Martin Doležal, Ph.D. 
Ing. Vladimír Kubíček, CSc.  
 

FHS 
Mgr. Jakub Marek, Ph.D.  
Mgr. Jan Tuček  
Bc. Karel Chlouba 
 

FF 
Mgr. Jan Chromý, Ph.D. 
Mgr. Samuel Zajíček 
Doc. Mgr. Jaromír Krejčí, Ph.D. 
 

PřF 
Mgr. Martin Kuthan, Ph.D. 
Prof. RNDr. Petr Hodek, CSc. 
Mgr. David Hurný  

MFF 
Doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. 
Bc. Peter Korcsok 
Mgr. Martin Michálek 
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. 

PedF 
PaedDr. Eva Marádová, CSc. 
PhDr. Josef Stracený, CSc.  

FSV 
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D. 
Jáchym Srb 
Jan Málek 
 

FTVS 
Mgr. Jakub Holický  

Součásti 
Mgr. Zdeněk Pressl  
Mgr. Daniel Toropila 
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Nepřítomní členové AS UK  
Omluveni 
 
Prof. MUDr. Jiří Raboch, DrSc. (1. LF) 
MUDr. Jiří Beneš, Ph.D. (LF P) 
David Šíla (3. LF) 
Mgr. Jan Kranát, Ph.D. (ETF) 
Bc. Jiří Kučera (ETF) 
Mgr. Tomáš Živný (ETF) 
Mikuláš Ferjenčík (FHS) 
Doc. PhLic. Vojtěch Novotný, Th.D. (KTF) 
PhDr. Milan Pech, Ph.D. (KTF) 
Mgr. David Kučerka, O.Crucig (KTF) 
Mgr. Marie Benáková (KTF) 
Doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D. (2. LF) 
ThDr. Jaroslav Hrdlička (HTF) 
Ing. Zdeněk Bureš (LF HK) 
Mgr. Jiří Mikušek (FarmF) 
Věra Ježková (FarmF) 
Bc. Anna Matys (FF) 
Mgr. Michal Tuláček (PF) 
Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS) 
PhDr. Libor Flemr, Ph.D. (FTVS) 
Mgr. Roman Šolc (PřF) 
 
 
 
 
Hosté 
Prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA, J. M. pan rektor  
Doc. MUDr. Milena Králíčková, Ph.D., prorektorka pro studijní záležitosti  
Prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D., prorektor pro tvůrčí a ediční činnost  
Prof. JUDr. Aleš Gerloch, CSc., prorektor pro akademické kvalifikace  
Prof. RNDr. Jan Hála, DrSc., prorektor pro rozvoj 
Prof. PhDr. Martin Kovář, Ph.D., prorektor pro vnější vztahy  
Prof. PhDr. Lenka Rovná, CSc., prorektorka pro evropskou problematiku  
PhDr. Alice N. Tejkalová, PhD., členka kolegia rektora  
RNDr. Tomáš Jelínek, kancléř UK  
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK  
Mgr. Václav Hájek, tiskový mluvčí UK  
JUDr. Michael Kučera, HTF  
RNDr. Štěpán Bojar, ÚVT  
Prof. PhDr. Petr Svobodný, Ph.D., ředitel Ústavu dějin a archivu UK 
Bc. Michal Zima, zástupce v SK RVŠ 

 
 
 

Zápis ze zasedání dne 12. prosince 2014 
 
 

1. Zahájení, předání osvědčení novým členům, určení skrutátorů 
 
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, v 10:10 zahájil zasedání a představil nové členy AS UK, kteří byli 
zvoleni v doplňovacích volbách do AS UK na Fakultě sociálních věd a Lékařské fakultě v Plzni. Jsou jimi Jan 
Málek (FSV), MUDr. Mgr. Michaela Miklíková (LF P) a Ing. et Ing. Jiří Polívka (LF P). Nově zvoleným 
členům mělo být předáno osvědčení, ale PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, musel omluvit člena 
Hlavní volební komise Mgr. Daniela Ferance za nepřítomnost s ujištěním, že jakmile Mgr. Daniel Feranc dorazí, 
osvědčení budou novým členům předána. 
 
Skrutátory byli určeni Zuzana Červinková (LF HK), Adam Kalina (2. LF), Jakub Holický (FTVS). 
 
Schváleno tichým souhlasem. 
 
Program zasedání AS UK 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, seznámil členy AS UK s programem, které na svém zasedání dne 
2. prosince 2014 navrhlo předsednictvo AS UK. Program byl rozeslán členům AS a spolu s podkladovými 
materiály zveřejněn na internetových stránkách senátu.  
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1) Zahájení, předání osvědčení novým členům, určení skrutátorů 
2) Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK dne 21. listopadu 2014 
3) Vystoupení J. M. pana rektora 
4) Vnitřní předpisy fakult a dalších součástí 
5) Právní jednání 
6) Návrh Opatření rektora ke správě nemovitého majetku ve vlastnictví UK 
7) Návrh na čerpání mimořádného příspěvku pro UK 
8) Jednotný vizuální styl UK 
9) Návrh na jmenování Vědecké rady Ústavu dějin UK a archivu UK 
10) Delegace náhradníka zástupce do Studentské komory RVŠ (pokračování bodu z minulého jednání; bez 

rozpravy) 
11) Informace z pracovních komisí 
12) Informace z Rady vysokých škol 
13) Různé 

 
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, navrhl sloučit tajné hlasování bodů 9. a 10. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schválil program zasedání.” 
Hlasování 
Pro 36, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 

 
 

2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK 21. listopadu 2014 
 
Danka Humlová, tajemnice AS UK, informovala o doručených připomínkách k předloženému návrhu zápisu. 
Připomínky vznesl Bc. Peter Korcsok (MFF). Návrh zápisu byl modifikován zapracováním vznesených připomínek 
a zveřejněn mezi materiály v modifikovaném znění. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schválil zápis ze zasedání AS UK ze dne 21. listopadu 2014.” 
Hlasování 
Pro 36, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 
Ustanovení komise pro tajné hlasování 
Navrženi byli doc. JUDr. PhDr. Jan Wintr, Ph.D. (PF), Bc. Peter Korcsok (MFF) a Martin Michálek (MFF). 
Hlasování o komisi pro tajné hlasování 
Pro 36, proti 0, zdržel se 0 
 
Předsedou volební komise byl zvolen doc. JUDr. PhDr. Jan Wintr, Ph.D. (PF). 
 
 

3. Vystoupení J. M. pana rektora UK 
 

V úvodu svého vystoupení J. M. rektor prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA (dále J. M. pan rektor) informoval 
členy AS UK o projektu IPN metodika, kterou vypracovala firma Technopolis, jako o novém nástroji pro 
hodnocení vědy. Zmínil, že o IPN metodice pravidelně informuje UK prof. Ing. Jitka Moravcová, CSc. z Vysoké 
školy chemicko-technologické, která tento projekt vede. Zároveň informoval o schůzce s Akademií věd České 
republiky, na které bylo dohodnuto, že bude vytvořena společná pracovní skupina pro definici výzkumné 
organizace a pro IPN metodiku. J. M. pan rektor sdělil, že v UK podepsala smlouvu s Českou televizí o vzájemné 
propagaci těchto dvou organizací a dále, že UK podepsala smlouvu s Olympijským výborem o zahájení projektu 
výstavby víceúčelového sportoviště v areálu Fakulty tělesné výchovy a sportu. J. M. pan rektor informoval členy 
AS UK o novele zákona č. 130/2002 o podpoře výzkumu, experimentálního vývoje a inovacích, která by měla 
reflektovat, že přidělená institucionální podpora by měla jít institucím, které opravdu vědecky bádají. J. M. pan 
rektor sdělil, že kolegium rektora nyní pracuje na projektu pro podporu mladých vědců na UK, který se bude 
jmenovat „START“. Financován bude ze Specifického vysokoškolského výzkumu a z institucionálních 
prostředků. Projekt bude nadále diskutován na Vědecké radě UK, s komisemi AS UK a s děkany fakult. J. M. 
pan rektor informoval členy AS UK o prodeji tří objektů v Brandýse n. Labem. Z financí z prodeje bude 
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rekonstruován jeden blok na koleji Větrník a na koleji Hvězda. Dále J. M. pan rektor sdělil, že v Praze na 
Větrníku vlastní UK mimo vysokoškolskou kolej i další objekt, který se měl původně stát centrem pro celoživotní 
vzdělávání pro Právnickou fakultu. Tato myšlenka byla opuštěna a Právnická fakulta ji v nedávné době předala 
zpět UK. J. M. pan rektor se zeptal členů AS UK, co s touto budovou dál? Mgr. Samuel Zajíček (FF) žádal, aby 
byly případné podklady poslány ekonomické komisi AS UK, která by se touto otázkou na příštích zasedáních 
mohla zabývat. J. M. pan rektor informoval členy AS UK, že Ministerstvo financí ČR připravuje zákon o vnitřním 
řízení a kontrole ve veřejné správě. Na to již zareagovala Česká konference rektorů (ČKR) a Rada vysokých škol 
(RVŠ) prohlášením, že nesouhlasí se zařazením veřejných vysokých škol mezi subjekty, vůči nimž má 
vykonávat službu vnitřního auditu právě Ministerstvo financí ČR. 

Rozprava k vystoupení J. M. pana rektora UK 
Mgr. Samuel Zajíček (FF) vytvořil usnesení, ve kterém navrhuje podpořit ČKR a RVŠ v jejich prohlášení 
k připravovanému zákonu o vnitřním řízení a kontrole ve veřejné správě. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK nesouhlasí se zařazením veřejných vysokých škol mezi subjekty, vůči nimž má dle návrhu zákona o 
vnitřním řízení a kontrole ve veřejné správě vykonávat službu vnitřního auditu Ministerstvo financí České 
republiky, a podporuje postup České konference rektorů a Rady vysokých škol v této věci.” 
Hlasování 
Pro 38, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 
Doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. (MFF) zmínil, že by měl být připravovaný projekt START pečlivě zvážen, protože 
prostředky, kterými bude projekt START financován by byly použity pro mladé vědce, i kdyby byly použity 
přímo na vědu a ne pro speciální projekt. Obává se, aby projekt nepřinesl pouze nadmíru administrativy. J. M. 
pan rektor, odpověděl, že ne všechny vědecké skupiny podporují mladé vědce a tento projekt by měl být právě 
garantem jejich podpory. PhDr. Petr Jüptner, Ph.D. (FSV) sdělil, že návrh podporuje, ale souhlasí s tím, aby 
byla administrativní zátěž pro vědecké pracovní skupiny co nejmenší, nebo navrhuje zvážit možnost zvýšení 
procenta na podporu studentů ze specifického vysokoškolského výzkumu. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK vzal na vědomí informace J. M. pana rektora UK.” 
Schváleno tichým souhlasem 
 

 
4. Vnitřní předpisy fakult a dalších součástí  

 
Bod uvedl JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda legislativní komise AS UK, a seznámil členy senátu s 
předloženým návrhem na změnu vnitřního předpisu Filosofické fakulty. JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda 
legislativní komise AS UK, informoval, že legislativní komise AS UK se sešla v úterý 9. prosince 2014, ale nebyla 
usnášeníschopná, protože byli přítomni pouze tři členové AS UK. Dále informoval, že čtyři členové AS UK a 
zároveň členové legislativní komise AS UK se sešli dnes ráno před zasedáním AS UK a k návrhu volebního a 
jednacího řádu AS FF UK vyjádřili kladné stanovisko a doporučili AS UK ke schválení. JUDr. Ing. Josef Staša, 
CSc., předseda legislativní komise AS UK, se zeptal členů AS UK, jestli má někdo námitky proti tomuto postupu, 
a otevřel rozpravu. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil.  
 
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda legislativní komise AS UK, tedy navrhl přistoupit k hlasování o Volebním 
a jednacím řádu AS FF UK (čj. 270/2014). 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schválil změnu Volebního a jednacího řádu AS FF UK (čj. 270/2014).” 
Hlasování 
Pro 40, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

 
5. Právní jednání 

 
Bod uvedl PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK.  
 
Návrh na prodloužení smlouvy o nájmu nebytových prostor – restaurace U Supa 
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Mgr. Martin Kuthan, Ph.D., předseda ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
ekonomické komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu právního úkonu vyjádřit kladné 
stanovisko.  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK projednal návrh na prodloužení smlouvy o nájmu nebytových prostor v ul. Celetné 22 a 24, v Praze 1 s 
obchodní společností U SUPA, s.r.o., IČ: 16624009 a vyjadřuje k němu kladné stanovisko.” 
Hlasování 
Pro 38, proti 0, zdržel se 1 

Schváleno 
 
Návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor a pozemků v areálu Motol, Praha 5, uzavřené s 
nájemcem auto MOTOL BENI, a.s. 
 
Mgr. Martin Kuthan, Ph.D., předseda ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
ekonomické komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu právního úkonu vyjádřit kladné 
stanovisko.  

 
Návrh usnesení: 

„AS UK projednal návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor a pozemků v areálu Motol, Praha 5, uzavřené 
s nájemcem auto MOTOL BENI, a.s., 21. 5., s kladným stanoviskem.” 
Hlasování 
Pro 39, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 
 
Návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor v Archivním a depozitním středisku Lešetice 
s nájemcem Ing. Pavlem Lukášem 
Mgr. Martin Kuthan, Ph.D., předseda ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
ekonomické komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu právního úkonu vyjádřit kladné 
stanovisko.  
 
Návrh usnesení: 

„AS UK projednal návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor v Archivním a depozitním středisku Lešetice 
s nájemcem Ing. Pavlem Lukášem s kladným stanoviskem.” 
Hlasování 
Pro 39, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 
 
Návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor v Archivním a depozitním středisku Lešetice 
s nájemcem More & More, s.r.o. 
 
Mgr. Martin Kuthan, Ph.D., předseda ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
ekonomické komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu právního úkonu vyjádřit kladné 
stanovisko.  
 
Návrh usnesení: 

„AS UK projednal návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor v Archivním a depozitním středisku Lešetice 
s nájemcem More & More, s.r.o. s kladným stanoviskem.” 
Hlasování 
Pro 40, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 
 
Návrh na uzavření smlouvy se základní školou a mateřskou školou Tip - Toes, s.r.o., o nájmu 
nebytových prostor v Brandýse nad Labem – Staré Boleslavi č. p. 915 
 
Mgr. Martin Kuthan, Ph.D., předseda ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
ekonomické komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu právního úkonu vyjádřit kladné 
stanovisko.  
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Návrh usnesení: 
„AS UK projednal návrh na uzavření smlouvy se základní školou a mateřskou školou Tip - Toes, s.r.o., se sídlem 
Lhota, Křenecká 52, 277 14 Staré Boleslav, IČ: 24256510, o nájmu nebytových prostor v Brandýse nad Labem 
– Staré Boleslavi č. p. 915 a vyjadřuje k němu kladné stanovisko.” 
Hlasování 

Pro 40, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 
Schválení kupní smlouvy – Elektronová mikrosonda. Veřejná zakázka v rámci OP VaVpI 3.4 
 
Mgr. Martin Kuthan, Ph.D., předseda ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
ekonomické komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu právního úkonu vyjádřit kladné 
stanovisko.  
 

Návrh usnesení: 
„AS UK vyjadřuje kladné stanovisko s uzavřením kupní smlouvy k veřejné zakázce „Elektronová mikrosonda” 
mezi Univerzitou Karlovou v Praze a JEOL (EUROPE) SAS.” 
Hlasování 

Pro 39, proti 0, zdržel se 1 
Schváleno 
 
 

6. Návrhy opatření rektora ke správě nemovitého majetku ve vlastnictví UK 
 
Bod uvedl PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK. 
 
Návrh Opatření rektora ke správě nemovitého majetku ve vlastnictví UK v Praze do správy Kolejí a 
menz. 
 
Mgr. Martin Kuthan, Ph.D., předseda ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
ekonomické komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu opatření rektora vyjádřit kladné 
stanovisko.  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK projednal návrh Věcného záměru opatření rektora o svěření nemovitostí do správy Kolejí a menz ve 
smyslu čl. 7 odst. 2 Pravidel pro správu majetku Univerzity Karlovy a vyjadřuje k tomuto návrhu kladné 
stanovisko.” 
Hlasování 

Pro 40, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

 
7. Návrh na čerpání mimořádného příspěvku pro UK 

 
Bod uvedl PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK a předal slovo předkladateli.  
 
J. M. pan rektor informoval členy AS UK o mimořádném příspěvku pro UK a zmínil, že se jednán o započetí 
příprav na stavbu sportovního areálu UK FTVS.  
 
Mgr. Martin Kuthan, Ph.D., předseda ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 
ekonomické komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu na čerpání mimořádného příspěvku 
pro UK vyjádřit kladné stanovisko.  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK projednal návrh na čerpání mimořádného příspěvku pro UK a schvaluje uvolnění částky 5 580 tis. Kč na 
kofinancování projektu sportovního areálu UK FTVS Veleslavín. 
Hlasování 

Pro 39, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
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PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, přivítal na zasedání AS UK Mgr. Daniela Ferance, Ph.D., člena 
Hlavní volební komise, který právě dorazil na zasedání AS UK, aby vyzval ho, aby předal osvědčení novým 
členům AS UK Janu Málkovi (FSV), MUDr. Mgr. Michaele Miklíkové (LF P) a Ing. et Ing. Jiřímu Polívkovi (LF P). 
 
 

8. Jednotný vizuální styl UK 
 
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod a předal slovo prof. PhDr. Martinu Kovářovi, Ph.D., 
prorektorovi pro vnější vztahy. 
 
Prof. PhDr. Martin Kovář, Ph.D., prorektor pro vnější vztahy, představil členům AS UK postup při vytváření 
tohoto dokumentu a poděkoval za spolupráci Mgr. Petru Valovi z Nakladatelství Karolinum. 
 
Doc. Mgr. Jaromír Krejčí, Ph.D., předseda ediční komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem ediční 
komise AS UK, která senátu doporučila k předloženému návrhu Jednotného vizuálního stylu vyjádřit kladné 
stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schválil jednotný vizuální styl UK“. 
Hlasování 

Pro 41, proti 0, zdržel se 3 
Schváleno 
 
 

9. Návrh na jmenování Vědecké rady Ústavu dějin UK a archivu UK 
 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod a předal slovo prof. PhDr. Petru Svobodnému, Ph.D., 
řediteli Ústavu dějin Univerzity Karlovy a archivu Univerzity Karlovy (ÚDAUK). 
 

Prof. PhDr. Petr Svobodný, Ph.D. představil senátorům navržené kandidáty na jmenování VR ÚDAUK: PhDr. 
Danielu Brádlerovou, Ph.D., Mgr. Petra Cajthamla, doc. PhDr. Ivanu Čornejovou, CSc., PhDr. Marka 
Ďurčanského, Ph.D., prof. PhDr. Ivana Hlaváčka, Ph.D., Mgr. Jana Kahudu, doc. PhDr. Alenu Míškovou, Ph.D., 

prof. PhDr. Jiřího Peška, CSc., prof. PhDr. Josefa Petráně, CSc., doc. PhDr. Marii Ryantová, CSc., Mgr. Jana 
Schwallera, Mgr. Michala Šimůnka, Ph.D., prof. PhDr. Františka Šmahela, DrSc., PhDr. Miladu Sekyrovou, CSc. 
a prof. PhDr. Petra Svobodného, Ph.D. 

 
 

10. Delegace náhradníka zástupce do Studentské komory RVŠ (pokračování bodu z minulého 

jednání; bez rozpravy) 
 
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod a vysvětlil členům AS UK, že na minulém zasedání dne 
21. listopadu 2014 nebyl potvrzen výsledek tajného hlasování Jakuba Polácha na pozici náhradníka zástupce do 
SK RVŠ.  
 
Předseda komise pro tajné hlasování doc. JUDr. PhDr. Jan Wintr, Ph.D. (PF) seznámil členy AS s 
procedurou tajného hlasování k bodům 9. a 10. 
 
Předseda komise zahájil hlasování. 
 

Poté, co odhlasovali všichni členové AS, předseda komise hlasování ukončil.  
 
 

11. Informace z pracovních komisí AS UK 
 
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, vyzval předsedy pracovních komisí AS UK, aby senát informovali o 
činnosti komisí. 
 



8 

 

Doc. Mgr. Jaromír Krejčí (FF), předseda ediční komise AS UK, informoval, že ediční komise AS UK se sešla ve 
čtvrtek 11. prosince 2014 a věnovala se Evropskému veletrhu Gaudeamus, který se konal na podzim 2014 
v Brně. Zmínil, že tématem jednání byly také repozitáře UK. 
 
MUDr. Josef Fontana (3. LF), člen studijní komise AS UK, sdělil, že studijní komise AS UK se věnovala tématu 
horizontální prostupnosti studia a novému Opatření rektora, které na jednání prezentovala doc. MUDr. Milena 
Králíčková, Ph.D., prorektorka pro studijní záležitosti. 
 
Mgr. David Hurný (PřF), předseda sociální komise AS UK, seznámil členy AS UK s projekty, které sociální 
komise AS UK doporučila J. M. panu rektorovi podpořit.  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK vzal na vědomí informace z pracovních komisí.” 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 

Seznámení s výsledky tajného hlasování k bodům 9. a 10 
 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda senátu, předal slovo doc. JUDr. PhDr. Janu Wintrovi, Ph.D. (PF), 
předsedovi komise pro tajné hlasování, aby členy AS UK seznámil s výsledky tajného hlasování.  
 
Výsledky tajného hlasování o jmenování členů Vědecké rady Ústavu dějin UK a archivu UK. 

Vydáno bylo 44 hlasovacích lístků. 
Odevzdáno bylo 44 hlasovacích lístků, z toho 44 platných. 
 
Pro kandidátku/kandidáta:  
 

PhDr. Danielu Brádlerovou, Ph.D. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Mgr. Petra Cajthamla bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Doc. PhDr. Ivanu Čornejovou, CSc. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

PhDr. Marka Ďurčanského, Ph.D. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Prof. PhDr. Ivana Hlaváčka, Ph.D. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Mgr. Jana Kahudu bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Doc. PhDr. Alenu Míškovou, Ph.D. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Prof. PhDr. Jiřího Peška, CSc. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Prof. PhDr. Josefa Petráně, CSc. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Doc. PhDr. Marii Ryantovou, CSc. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Mgr. Jana Schwallera bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Mgr. Michala Šimůnka, Ph.D. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Prof. PhDr. Františka Šmahela, DrSc. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

PhDr. Miladu Sekyrovou, CSc. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

Prof. PhDr. Petra Svobodného, Ph.D. bylo odevzdáno hlasů 44 ano.   

 
Výsledky tajného hlasování o delegaci náhradníka zástupce do Studentské komory Rady vysokých škol. 

Vydáno bylo 44 hlasovacích lístků. 
Odevzdáno bylo 44 hlasovacích lístků, z toho 44 platných. 
 
Pro Jakuba Polácha bylo odevzdáno hlasů 40 ano. 
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12.  Informace z Rady vysokých škol 
 
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod a předal slovo prof. RNDr. Janu Hálovi, DrSc. 
 
Prof. RNDr. Jan Hála, DrSc., univerzitní delegát v Radě vysokých škol, informoval členy AS, že současnému 
složení RVŠ končí volební období a v lednu 2015 se bude ustanovovat nová Rada vysokých škol. Také 
informoval, že příspěvek MŠMT pro RVŠ bude radikálně snížen, takže se zvedně poplatek za delegáty z 6 500 
Kč na 9 500 Kč. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK vzal na vědomí informace z Rady vysokých škol.” 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 

13.  Různé 
 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, informoval, že je málo času na vyjádření fakult ke změnám 
univerzitních předpisů, takže v případě nutnosti mají senátoři vzít za své některá stanoviska fakult, pokud se 
fakulty nestihnout vyjádřit ve lhůtě (2. ledna 2015).  
 
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, poděkoval senátorům za jejich účast na zasedání AS UK, popřál 
všem klidné Vánoce a šťastný nový rok a oznámil termín příštího zasedání, které se bude konat 23. ledna 2014 
v Modré posluchárně. Zasedání ukončil v 12:30. 
 
 
 
 
 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 
předseda AS UK v Praze 

 
 
 
 
 

Usnesení přijatá na zasedání AS UK dne 12. prosince 

 

1. AS UK schválil program zasedání. 
2. AS UK schválil zápis ze zasedání AS UK dne 21. listopadu 2014. 
3. AS UK vzal na vědomí informace J. M. pana rektora a členů kolegia rektora. 
4. AS UK schválil změnu Volebního a jednacího řádu AS FF UK (čj. 270/2014). 
5. AS UK deleguje jako náhradníka zástupce do Studentské komory RVŠ Jakuba Polácha z 3. LF. 
6. AS UK projednal návrh na prodloužení smlouvy o nájmu nebytových prostor v ul. Celetné 22 a 24, v Praze 

1 s obchodní společností U SUPA, s.r.o., IČ: 16624009 a vyjadřuje k němu kladné stanovisko. 
7. AS UK projednal návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor a pozemků v areálu Motol, Praha 5, 

uzavřené s nájemcem auto MOTOL BENI, a.s., 21. 5., s kladným stanoviskem. 
8. AS UK projednal návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor v Archivním a depozitním středisku 

Lešetice s nájemcem Ing. Pavlem Lukášem s kladným stanoviskem. 
9. AS UK projednal návrh na prodloužení smlouvy o nájmu prostor v Archivním a depozitním středisku 

Lešetice s nájemcem More & More, s.r.o. s kladným stanoviskem. 
10. AS UK projednal návrh na uzavření smlouvy se základní školou a mateřskou školou Tip - Toes, s.r.o., se 

sídlem Lhota, Křenecká 52, 277 14 Staré Boleslav, IČ: 24256510, o nájmu nebytových prostor v Brandýse 
nad Labem – Staré Boleslavi č.p. 915 a vyjadřuje k němu kladné stanovisko. 

11. AS UK vyjadřuje kladné stanovisko s uzavřením kupní smlouvy k veřejné zakázce „Elektronová 
mikrosonda” mezi Univerzitou Karlovou v Praze a JEOL (EUROPE) SAS. 

12. AS UK projednal návrh Věcného záměru opatření rektora o svěření nemovitostí do správy Kolejí a menz ve 
smyslu čl. 7 odst. 2 Pravidel pro správu majetku Univerzity Karlovy a vyjadřuje k tomuto návrhu kladné 
stanovisko. 

13. AS UK projednal návrh na čerpání mimořádného příspěvku pro UK a schvaluje uvolnění částky 5 580 tis. Kč 
na kofinancování projektu sportovního areálu UK FTVS Veleslavín. 

14. AS UK schválil jednotný vizuální styl UK. 
15. AS UK schválil návrh na jmenování Vědecké rady Ústavu dějin Univerzity Karlovy a archivu Univerzity 

Karlovy. 
16. AS UK vzal na vědomí informace z pracovních komisí. 
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17. AS UK vzal na vědomí informace z Rady vysokých škol. 
 
 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 
předseda AS UK v Praze 

 
Za správnost:  
Danka Humlová, tajemnice AS UK 

 
 
 

 

 


